

## Votes de Remercimens.

187

(*Sir GEORGE PREVOST, Gouverneur, 1813.*)

ORDERED, That the thanks of this House be given to the Indian Chiefs and Warriors, for their exertions in the glorious Victory over the American Army, in the late Battle at French Town, on the 22d January last.

ORDERED, That the Speaker of this House do, with all convenient speed, transmit the above thanks to Major-General *Sheaffe* and Brigadier-General *Proctor*, to be by them communicated to the Officers, Non-commissioned Officers and Soldiers of His Majesty's Regular and Militia Forces under their respective commands, and to the Indian Chiefs and Warriors, engaged in the Battles of Queenston and French Town.

J. C. p. 118.

ORDONNE', Que les remerciemens de cette Chambre soient faits aux Chefs Sauvages et autres Guerriers, de leur conduite dans la dernière Victoire remportée sur l'Armée Américaine, dans la dernière Bataille qui a eu lieu à French Town, le 22e. Janvier dernier.

ORDONNE', Que l'Orateur de cette Chambre transmette, avec toute l'expédition convenable, les remerciemens ci-dessus au Major-Général *Sheaffe* et Brigadier-Général *Proctor*, pour être par eux communiqués aux Officiers, Officiers Non-commissionnés, et Troupes réglées de Sa Majesté, et aux Milices sous leurs Ordres respectifs, et aux Chefs Sauvages et autres Guerriers qui se sont trouvés engagés dans les Batailles de Queenston et de French Town.—J. C. p. 115.

**FINIS.**